
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 20. februar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 617

De for nylig udarbejdede rapporter bestilt af Udenrigsministeriet viser et overskud af mus-

linger i Vadehavet, når der er blevet taget forbehold for fuglens fødebehov. Kan ministe-

ren oplyse, hvorfor man fra regerings side ikke vælger at følge den biologiske rådgivning i

rapporten ”Fagligt grundlag for forvaltningsplan for udvikling af bæredygtige fiskerier af

muslinger og østers i Vadehavet”, DTU Aqua-rapport nr. 334-2018 (https://fiskeristyrel-

sen.dk/media/10470/fagligt-grundlag-for-forvaltningsplan-fiskerier-af-muslinger-og-oe-

sters-i-vadehavet.pdf)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Ulla Tørnæs (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ulla.Tornaes@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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